

单人卫生间标志

什么是单人卫生间？

单人卫生间是一种只能由一个人使用的卫生间或洗手间。

什么是中性卫生间标志，什么时候需要这种标志？

中性标志表明卫生间可以由任何性别的人使用。单人卫生间需要中性卫生间标志。这一要求由 2016 年第 79 号本地法实施。

2016 年第 79 号本地法的内容是什么？

- 它规定所有拥有单人卫生间的企业都必须使这种卫生间可供任何性别的人使用。
- 除了张贴和保持适当的中性标志外，不需要对这种单人卫生间进行任何物理改建。

什么样的中性标志是恰当的？

虽然本署没有要求特定的标志，但可以使用以下标志

Signage Example



什么地方必须要张贴中性标志？

必须在靠近单人卫生间门的墙壁上张贴中性标志。

提出投诉

任何无适当中性标志的单人卫生间均可以通过访问 <https://www1.nyc.gov/311/> 或致电 **311** 报告给纽约市 311 投诉系统。

Single-Occupant Toilet Room Signage

What is a single-occupant toilet room?

A single-occupant toilet room is a toilet room – or restroom – that can only be used by only one person.

What is a gender-neutral toilet room sign and when is it required?

A gender-neutral sign indicates that a toilet room can be used by a person of any sex. A gender-neutral toilet room sign is required for single-occupant toilet rooms. This requirement was put into place by Local Law 79 of 2016.

What is Local Law of 79 of 2016?

- Requires that all businesses with single-occupant toilet rooms, make such toilet rooms available for use by persons of any sex.
- **Does not require** physical alterations to such single-occupant toilet rooms except for the posting and maintenance of appropriate gender-neutral signage.

What gender-neutral signage is appropriate?

While the Department does not require specific signage, the following would be appropriate:

Signage Example



Where must the gender-neutral signage be posted?

Gender-neutral signage must be posted on the wall, adjacent to the door of a single-occupant toilet room.

Submitting a Complaint

Any single-occupant restroom without adequate gender-neutral signage can be reported to New York City's 311 complaint system at either <https://www1.nyc.gov/311/> or by calling **311**.